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Sint-Pieters-Leeuw, 22 september 2022,

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE VAN BURGEMEESTER EN SCHEPENEN

1. Was het gemeentebestuur op de hoogte van de werken aan de Bergensesteenweg ter
hoogte van nummer 750, die het fietspad enkele weken compleet afsloten? (Zie bijgevoegde
foto.)

2. Is het gemeentebestuur het met de Groen-fractie eens dat deze situatie zeer gevaarlijk
was voor fietsers? En dat deze werken niet volgens geldende richtlijnen werden uitgevoerd?

3. Is het gemeentebestuur vooraf op de hoogte gesteld van de uitvoering van deze werken,
door aannemer, Fluvius of Wegen en Verkeer? Werd er daarbij een uitwerking van de
verkeerssituatie tijdens de werken opgesteld?

4. Welke actie gaat het gemeentebestuur doen om dergelijke gevaarlijke situaties in te
toekomst te voorkomen?




